
	 	
	

Rapport	från	styrelsemöten	den	20	november	2018	i	föreningen	och	dess	
driftbolag	
	

	
Ekonomisk	rapport	
Elisabeth	gick	igenom	de	ekonomiska	rapporterna.	Den	ekonomiska	ställningen	är	
tillfredsställande,	prognosen	följer	tidigare	trend	och	perioden	uppvisar	ett	positivt	
resultat.	

	
Medlemsfrågor	
Den	11	november	hade	Friskis	Visby	4	834	medlemmar.	Antalet	medlemmar	uppgick	till		
4	916	vid	samma	tidpunkt	föregående	år.	Inga	frågor	har	inkommit	från	medlemmarna	
för	styrelsen	eller	verksamhetschefen	att	hantera.	

	
Medlemsenkät	
Vi	väntar	svar	på	de	kompletterande	frågor	som	Friskis	Visby	ställt	till	leverantören.	

	
Fastställande	av	verksamhetsplan	2019	
Charlotta	gick	igenom	förslaget	till	verksamhetsplan	2019	och	en	dialog	fördes	om	vilka	
kompletteringar	respektive	justeringar	som	behöver	göras.	Charlotta	fick	i	uppdrag	att	
genomföra	de	ändringar	som	styrelsen	enades	om.	
Beslut	fattades	att	godkänna	förslaget	till	verksamhetsplan	2019.	

	
Fastställande	av	budget	2019	
Elisabeth	gick	igen	förslag	till	budget	2019.	Ärendet	bordlades	till	styrelsens	möte	i	
december.		
	
Rapport	från	verksamhetsledaren	
Frida	berättade	om	deltagandet	på	Svettis-dagarna	i	Globen.	25	ledare	från	Visby	deltog	
och	som	alla	instämmer	i	att	det	var	fantastiska	dagar	som	gav	mycket	inspiration	och	
möjlighet	att	pröva	på	många	olika	nyheter	gällande	träning.	
	
En	”börja	träna-kurs”	för	1,6	miljonerklubben	(hälsa	och	livskvalitet	för	kvinnor)	har	
startats	upp	under	november.		
	
Årshjulet	december	
Frida	fick	i	uppdrag	att	påbörja	planering	inför	årsmötet	i	mars.	
	
Elisabeth	fick	i	uppdrag	att	kontakta	GT	och	meddela	att	vi	förväntar	oss	att	årsbokslutet	
ska	vara	klart	i	månadsskiftet	januari/februari	2019.	

	


